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Uprzejmie powiadomiom, 2e podczos petnienia dy2uru zglositi siq do

mnie mieszkohcy z ul. Zbiegniewskiej z prosbo o pomoc i przekonanie wladz
miosto, by r6wniei przebudowa1 czqii chodnika ut.Zbiegniewskiej od ul.
Konopnickiej do ul. Wiejskiej prawa stronq w kierunku ut. Wiejskiej -
sygnolizacja iwietlna. poprosili mnie o przybycie bym zoboczyl jakie sq
rozlewisko wody, zapodnigcio i nierownoici, jak jest pochylony chodnik i jak
zolewa ich nie ru ch o moici.

Mieszkaricy powziqli informacje, ii obecnie przebudowywony obecnie
chodnik ul. Zbiegniewskiej nie obejmuje ich odcinka od ul. Konopnickiej do ut.
Wiejskiej prowa strond w kierunku ul, Wiejskiej -sygnolizacjo iwietlno.

W zwiqzku z powy2szym uprzejmie proszq pona prezydenta o wydanie
dyspozycji Dyrektorowi MzrJKiD, wydziolowi inwestycji by rozszerzyi obecnie
wykonywony remont chodniko ul. Zbiegniewskiej o dalsze przebudowanie okolo
50 mb chodniko ul. Zbiegniewskiej na odcinku od ul. Konopnickiej do ut.
Wiejskiej prawa strono w kierunku ul. Wiejskiej - sygnolizacja iwietlna .

czqsi wjozd6w mieszkaricy we wlosnym zakresie wykonoli, wiqc pozostaje moly
zokres remontu-przebudowy w/w chodniko tym bordzie, 2e wykonywony jest
obecnie remont chodniko ul. Zbiegniewskiej i dlugo nie bqdzie w tym rejonie
napraw chodnika, zos koszt jest niewielki i nie obciq2y znacznie bud2etu
a wykonanie w/w remontu zomknie coloiciowo remont poprqwi uiytkowanie
i estetykq chodnika ul. Zbiegniewskiej na dtugie tota .

uwo2am, 2e musimy pomoc mieszkoticom i zrozumiei ich proibq. w przypadku
wizji lokolnej uprzejmie proszQ o powiodomienie mnie, poniewai chcialbym z
mieszkahcomi uczestniczyt w niej. Nie bqdq opisywal datej zosadnoici w/w
proiby i liczq na przychylenie siq do niej przez pana prezydenta, Dyrektoro
MZUKiD, Dyrektora Wydzialu inwestycji we Wloclawku za co z g6ry w imieniu
mieszkortc6w dzigkuje. Liczq no pozytywno decyzjg.
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